
Referat af beboermøde på Rosensgade Kollegiet d. 13. april 2023 
 
Mødet afholdtes torsdag den 13. april 2023 kl. 18 i kollegiets fællesrum. 
 
Fra bestyrelsen deltog Viktor og Gunvor, samt suppleant Daniel.  
 
Der var fremmødt 7 beboere. 
 
Der var den 15.03.2022 udsendt/omdelt følgende dagsorden til kollegiets beboere: 
 

1. Valg af dirigent og referent 
2. Året der er gået 
3. Godkendelse af budget 
4. Indkomne forslag 
5. Valg til afdelingsbestyrelsen 
6. Evt. 

 
 

1. Valg af ordstyrer og 
referent 

Viktor Glavind vælges som dirigent.  
Gunvor Bertelsen som ordstyrer.  

2. Året der gik Kort opsummering af året der gik ved Viktor. Det blev lagt vægt på en 
succesfuld fælles rengøringsdag i september. Ingen øvrige sociale 
arrangementer har været afholdt. Herudover blev renovering af kollegiets 
trappeopgange nævnt.  

3. Godkendelse af 
budget 

Budgettet var lagt på kollegiets hjemmeside og huslejevarslet er eller bliver 
udsendt pr. mail til alle beboere. 
 
Budgettet blev gennemgået af Viktor og blev godkendt af enstemmigt.  

4. Nye forslag  
 

4.a Bookingsystem til 
vaskemaskinerne i 
vaskerummet  

Forslag om bookingsystem via Miele app blev præsenteret af Gunvor. Det 
blev gennemgået hvordan appen fungerer, standardindstillinger i forhold 
til reservationstider etc. og muligheder for at tilrette bookingsystemet til 
eventuelle ønsker.  
Der blev nævnt fordele og ulemper ved et bookingsystem.  
Forslaget blev ikke vedtaget.  

Valg til bestyrelsen Der var 1 bestyrelsespost på valg. Oskar (næstformand) og Daniel 
(suppleant) genopstiller ikke til bestyrelsen  
Der var 1 opstillet kandidat til den ledige bestyrelsespost. Aske blev valgt 
som næstformand. Gunvor og Viktor blev genvalgt som hhv. formand og 
Kassér.   

Evt.  Flere punkter blev drøftet:  
1. Ang. hyppigere rengøringsdage: Det diskuteres om (obligatoriske) 

rengøringsdage skal afholdes oftere, fx halvårligt. Eventuelt med 



andre/færre opgaver.  
 

2. Ang. Oprydning i haven: Der er et stort problem med oprydning i 
haven, særligt cigaretskodder. Der diskuteres mulige tiltag for at 
mindske dette, herunder fx faste askebægere ved bordene, hvor 
folk ofte sidder og ryger. Der er ofte en del rygere i haven i 
forbindelse med afholdelse af fester i festlokalet, samt af og til folk 
udefra. Såfremt det ikke bliver bedre, kan forslag om røgfrit 
kollegie stilles i forbindelse med beboermøde næste år. 
 

3. Ang. bookingsystem af fællesrum: Der er problemer med det 
nuværende bookingsystem til fællesrummet. Der vil derfor komme 
et nyt system. Bestyrelsen undersøger muligheder for dette. 
Aktuelle regler og retningslinjer for brug af kollegiets fællesrum vil i 
samme omgang blive meldt klart ud, da der er tvivl om disse.  
 

4. Der stilles spørgsmål til, hvorvidt vi kan få et affaldssystem med 
separat sortering af “farligt affald” og batterier. Da der er tvivl om 
dette, vil bestyrelsen følge op.  

 
Formanden takkede for et godt møde.  
Mødet sluttede kl. 19.15.   

 
Referant: Gunvor Bertelsen.  

 

 

 

 


